
Referat af bestyrelsesmøde den 12. Dec. 2016

Dagsorden:
1. Siden sidst
2. Vinterberedskab ( orientering fra Garth)
3. Opfølgning af afd. mødet
4. Afdelingen generelt 
5. Orientering fra organisationsbestyrelsen – diverse bygge projekter
6. Evt.

Referat.

Ad1.  Allan orienterede om at der ikke har været nogen henvendelser fra beboer i 
afdelingen, der er derfor ikke meget at berette om.
Der har været en del ud- og indflytninger i afdelingen, men der er forsat ca. 10 på 
ventelisten.

Ad.2. Vi har modtaget et skriv fra Garth om at vinterrydningen bliver forsat gjort af Garth 
og hans folk når det er inden for normal arbejdstid og når snemængden ikke er alt for stor.
I weekender og ved voldsomt snefald, vil rydningen ske vi via et firma som kan håndtere
dette.

Ad.3. Bestyrelsen har konstitueret sig således, at Allan forsat er formand, Claus 
næstformand og Else er bestyrelsesmedlem.

Ad.4. Bestyrelen blev enige om, at forsøge endnu engang at arrangerer en sommerfest. Vi
vil prøve om der ikke er basis  for at beboerne vil bakke op om en sommerfest. Lykkes det 
ikke denne gang, så må vi erkende, at det ikke er muligt og vi vil ikke forsøge igen.

Ad.5. Allan orienterede om diverse bygge projekter som Kolding-Lunderskov afd. er i gang 
med. Ungdomsboliger på Teglgårdsvej 2 etape, er godt i gang. Nr. Ringvej projektet er 
også gået i gang. Klostergårdsprojektet er i projektfasen, hvornår det kommer i gang vides
ikke. Christiansfeld har netop sluttet arkitekt konkurrencen og vinderen er blevet 
offentliggjort.

Ad.6. Der var ikke noget under evt.

Bestyrelsen ønsker alle en god jul og et godt nytår.

Referat: Allan den 20.12.2016
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